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Zápisnica zo zasadnutia komisie investičných činností 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka zo dňa 08.06.2023 

 

 

Prítomní:  Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič,  Zdenko Pek, Mgr. Michal 

Sabo, Ing. Marek Tydor, Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera 

Bieliková, Ladislav Blažek, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M, Tomáš Tuma
  

 

 

Ospravedlnení:  Pavol Peceň, Ing. Richard Vilkus, Ing. Zuzana Koloman Šebestová 

 

Neprítomní: - 

 

Tajomník:             Mgr. Viola Holzhauserová 

 

Hostia:                         Ing. M. Kamhiyehová Mgr. Z. Grečová, Ing. Gaál 

 

 

 

Začiatok rokovania komisie: 16:00 hod. 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania. 

 

2. Pasportizácia športovísk návrh informačného materiálu (Mgr. Všetečková) 

 

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka  č. .../2023, ktorým sa 

mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie č. 16/2020 z 15. decembra o poskytovaní 

finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka (Mgr. Hajčík, Stanová) 

 
4. Záverečný účet vrátane Programového rozpočtu za rok 2022 (Mgr. Grečová) 

 
5. Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka (Mgr. Grečová)  

 
6. Zrušenie bodu A uznesenia č. 634/2022 - dotácie na pochôdzne terasy (Mgr. Jančoková) 

 
7. Projektový zámer – Výstavba Atletického oválu + vo vnútornej ploche umelý trávnik - ZŠ 

Pankúchova na výzvy - Podpora rozvoja občianskej vybavenosti a rozvoja služieb v regióne, 

podpora rozvoja telesnej kultúry, športu a turistiky – MIRRI 02//20223 (Mgr. Gáliková) 

 
8. Rôzne 

 
9. Záver 
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K bodu 1. 

Úvod – schválenie programu 

Rokovanie komisie zahájil predseda komisie Mgr. Vladimír Weber, ktorý privítal prítomných 

a konštatoval uznášaniaschopnosť komisie a predstavil program komisie.    

 

Diskusia: 

Pri následnej diskusii bola vznesená požiadavka predsedom komisie Mgr. Vladimírom Weberom 

o zmenu programu, z dôvodu doručenia nových požiadaviek o zaradenie  do programu komisie po 

odoslaní Pozvánky s programom.  

Predseda komisie navrhol zmenu programu nasledovne:  

Zaradiť do programu:  

ako Bod. č.2 

„rozšírenie svojho súhlasu s výkonom podnikateľskej činnosti mestskej časti Bratislava-

Petržalka v rozsahu voľných živností: 

- 15.  Výroba počítačových, elektronických, optických výrobkov a elektrických zariadení 

a súčiastok 

- 55.  Reklamné, marketingové, fotografické a informačné služby, prieskum trhu a verejnej 

mienky“ 

tiež navrhol ako ďalší Bod zaradiť: 

„Návrh na schválenie žiadosti o finančný príspevok na energetickú optimalizáciu technológie 

Petržalskej plavárne“ 

ako ďalšie navrhol zaradiť:  

„ Kalkulácia výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských“  

zariadeniach - Uznesenie č. 49 z dňa 14.03.2023 

ďalej predseda komisie navrhol stiahnuť Bod programu č. 5 

„Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka“ nakoľko nebol 

predkladateľom poskytnutý materiál ku dňu konania sa KIČ 

Hlasovanie k zaradeniu do programu  

Predseda navrhol zaradiť do programu komisie Rozšírenie živnosti ako bod č. 2 programu 

 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Zdenko Pek, Mgr. Michal 

Sabo, Ing. Marek Tydor, , Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera 

Bieliková, Ladislav Blažek, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M, Tomáš Tuma 

za:   11  

proti:   0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

Členovia komisie schválili návrh 

Hlasovanie k stiahnutiu s programu komisie 

Predseda navrhol zaradiť do programu „Kalkulácia výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v 

školách a školských“ zariadeniach - Uznesenie č. 49 z dňa 14.03.2023 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Zdenko Pek, Mgr. Michal 

Sabo, Ing. Marek Tydor, , Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera 

Bieliková, Ladislav Blažek, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M, Tomáš Tuma 

za:   11  

proti:   0 
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zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

Členovia komisie schválili návrh 

Hlasovanie k zaradeniu do programu  

Predseda navrhol zaradiť do programu „Návrh na schválenie žiadosti o finančný príspevok na 

energetickú optimalizáciu technológie Petržalskej plavárne“ ako bod č. 9 programu 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Zdenko Pek, Mgr. Michal 

Sabo, Ing. Marek Tydor, , Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera 

Bieliková, Ladislav Blažek, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M, Tomáš Tuma 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

Členovia komisie schválili návrh 

Hlasovanie k stiahnutiu bodu č. 5 programu 

„Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka“ nakoľko nebol predkladateľom 

poskytnutý materiál ku dňu konania sa KIČ 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Zdenko Pek, Mgr. Michal 

Sabo, Ing. Marek Tydor, , Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera 

Bieliková, Ladislav Blažek, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M, Tomáš Tuma 

za:   11 

proti:   0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

Členovia komisie schválili návrh 

Hlasovanie k bodu č. 1  

Predseda navrhol schváliť program so zaradenými bodmi 

 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Zdenko Pek, Mgr. Michal 

Sabo, Ing. Marek Tydor, , Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera 

Bieliková, Ladislav Blažek, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M, Tomáš Tuma 

za:   11  

proti:   0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 
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Členovia komisie program rokovania schválili v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania. 

2. Rozšírenie živnosti (p. Rybár) 

 

3. Pasportizácia športovísk návrh informačného materiálu (Mgr. Všetečková) 

 
4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. .../2023, ktorým sa 

mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie č. 16/2020 z 15. decembra o poskytovaní 

finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka (Mgr. Hajčík, Stanová) 

 
5. Záverečný účet vrátane Programového rozpočtu za rok 2022 (Mgr. Grečová) 

 
6. Kalkulácia výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských“  

zariadeniach - Uznesenie č. 49 z dňa 14.03.2023 (Mgr. Grečová) 

 

7. Zrušenie bodu A uznesenia č. 634/2022 - dotácie na pochôdzne terasy (Mgr. Jančoková) 

 

8. Návrh na schválenie žiadosti o finančný príspevok na energetickú optimalizáciu technológie 

Petržalskej plavárne (riaditeľ Petržalskej plavárne) 

 

9. Projektový zámer – Výstavba Atletického oválu + vo vnútornej ploche umelý trávnik - ZŠ 

Pankúchova na výzvy - Podpora rozvoja občianskej vybavenosti a rozvoja služieb v regióne, 

podpora rozvoja telesnej kultúry, športu a turistiky – MIRRI 02//20223 (Mgr. Gáliková) 

 

10. Rôzne 

 
11. Záver 
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K bodu 2. 

Rozšírenie svojho súhlasu s výkonom podnikateľskej činnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka v 

rozsahu voľných živností. 

NÁVRH UZNESENIA 

S C H V Á L I Ť  

rozšírenie svojho súhlasu s výkonom podnikateľskej činnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka v 

rozsahu voľných živností: 

- 15. Výroba počítačových, elektronických, optických výrobkov a elektrických zariadení a súčiastok 

- 55. Reklamné, marketingové, fotografické a informačné služby, prieskum trhu a verejnej mienky 

Diskusia: 

Materiál odprezentoval pán Jozef Rybár, vedúci referátu komunikácie 

„Rozšírenie svojho súhlasu s výkonom podnikateľskej činnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka v 

rozsahu voľných živností: 

- 15. Výroba počítačových, elektronických, optických výrobkov a elektrických zariadení a súčiastok 

- 55. Reklamné, marketingové, fotografické a informačné služby, prieskum trhu a verejnej mienky“ 

Hlasovanie k bodu č. 2.: 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič,  Zdenko Pek, Mgr. Michal 

Sabo, Ing. Marek Tydor, , Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera 

Bieliková, Ladislav Blažek, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M, Tomáš Tuma 

za:  11 

proti:   0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

Členovia komisie schválili návrh. 

Stanovisko komisie:  

Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť návrh uznesenia v predloženom znení: 

. 

K bodu 3. 

Pasportizácia športovísk návrh informačného materiálu (Mgr. Holzhauserová) 

Diskusia: 

Materiál prečítala tajomníčka komisie Mgr. Holzhauserová, ktorá predstavila formu a spôsob 

spracovania materiálu 

Hlasovanie k bodu č. 3: 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Zdenko Pek, Mgr. Michal 

Sabo, Ing. Marek Tydor, , Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera 

Bieliková, Ladislav Blažek, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M, Tomáš Tuma 

za:  11 

proti:   0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

Členovia komisie berú na vedomie informačný materiál. 
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Stanovisko komisie:  

Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

zobrať na vedomie informačný materiál v predloženom znení. 

K bodu 4. 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. .../2023, ktorým sa 

mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie č. 16/2020 z 15. decembra o poskytovaní finančných 

dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

NÁVRH UZNESENIA 

a)  ZRUŠIŤ  

uznesenie č. 206 zo dňa 26.6.2012, ktorým Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-

Petržalka schválilo,  

a) Poskytnutie účelovej dotácie žiadateľovi vo výške 60%, najviac však vo výške 2 656,- € 

skutočne vynaložených nákladov pri budovaní nových kontajnerových stanovíšť alebo 

rozširovaní existujúcich.                                                                                                

b) Poskytnutie účelovej dotácie žiadateľovi na zabezpečenie uzamykania existujúcich 

kontajnerových stanovíšť, a to do výšky 50% skutočne vynaložených nákladov, max. vo 

výške 400,- €.  

c) Poskytnutie účelovej dotácie žiadateľovi na zabezpečenie uzamykania a zastrešenia 

existujúcich kontajnerových stanovíšť, a to do výšky 50% skutočne vynaložených nákladov, 

max. vo výške 830,- €.  

d) Poskytnutie účelovej dotácie miestnym organizáciám zriadených mestskou časťou vo výške 

100 % skutočne vynaložených nákladov na vybudovanie, zastrešenie alebo uzamknutie 

kontajnerových stanovíšť max. vo výške 3 300,- € .                                                        

e) Účelová dotácia podľa bodov a), b), c) bude prednostne poskytnutá pre bytové domy 

skolaudované pred rokom 2002. Účelové dotácie budú poskytované v súlade s rozpočtom 

mestskej časti schváleným na príslušný rok.  

b)  SCHVALIŤ  

Návrh  Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka              č. ../2023 

ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie č. 16/2020 z 15. decembra o poskytovaní 

finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

 

c)  SPLNOMOCNIŤ  

starostu mestskej časti Bratislava-Petržalka vydať úplné znenie Všeobecne záväzného nariadenia 

mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 16/2020 z 15. decembra  o poskytovaní finančných dotácií z 

rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

Diskusia: 

Materiál odprezentoval Ing. Miriam Kamhiyehová, vedúci referátu komunikácie oddelenie životného 

prostredia a územného rozvoja. Cieľom predloženého návrhu je zlepšiť a zefektívniť čerpanie dotácie 

Poslanec  Tuma položil otázku, či by bolo  možné poskytnúť termínovaný prísľub na dotácia pred 

realizáciou a úhradou stavby?  

Na obdobné s pýtala aj poslankyňa Ondrejkovič, či je možné poskytnúť záruku získania dotácie, 

z dôvodu ak žiadateľ má málo disponibilných finančných prostriedkov 
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Ing. Miriam Kamhiyehová vysvetlila, že žiadna dotácia nie je nárokovateľné, teda nemôže byť 

uchádzačom o ňu poskytnutý žiadny prísľub. 

Hlasovanie k bodu č. 4: 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Zdenko Pek, Mgr. Michal 

Sabo, Ing. Marek Tydor, , Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera 

Bieliková, Ladislav Blažek, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M, Mgr. Tomáš 

Tuma   

za:   11 

proti:   0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

Členovia komisie schválili návrh. 

 

Stanovisko komisie:  

Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť návrh uznesenia v predloženom znení: 

K bodu č. 5: 

Záverečný účet vrátane Programového rozpočtu za rok 2022  

Diskusia: 

Materiál odprezentoval pani  Mgr. Grečová, vedúca finančného oddelenia, predstavila hospodárenie 

MČ za rok 2022 

Hlasovanie k bodu č. 5: 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Zdenko Pek, Mgr. Michal 

Sabo, Ing. Marek Tydor, , Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera 

Bieliková, Ladislav Blažek, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M, Tomáš Tuma 

za:   8 

proti:   0 

zdržal sa:  4 

nehlasoval:  0 

Členovia komisie schválili návrh. 

Stanovisko komisie:  

Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť  Záverečný účet vrátane Programového rozpočtu za rok 2022 v predloženom znení. 

K  bodu č. 6: 

Kalkulácia výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach - 

Uznesenie č. 49 z dňa 14.03.2023 (Mgr. Grečová) 

Diskusia: 

Materiál nebol ku dňu konania sa KIČ poskytnutý a pani  Mgr. Grečová, vedúca finančného oddelenia 

povedala, že ho neodprezentuje. 

Do diskusie za zapojil poslanec Tydor, ktorý uviedol, že nebol poskytnutý ani na Finančnú komisiu.  
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K bodu 7 

Zrušenie bodu A uznesenia č. 634/2022 - dotácie na pochôdzne terasy  

NÁVRH UZNESENIA 

Komisia investičných činností  mestskej časti Bratislava-Petržalka 

o d p o r ú č a  

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

z r u š í ť 

bod A uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 634/2022 zo dňa 

27.09.2022 

Diskusia: 

Materiál prečítala tajomníčka komisie Mgr. Holzhauserová  

Hlasovanie k bodu č. 7:  

ospravedlnení: Pavol Peceň, Ing. Richard Vilkus, Ing. Zuzana Koloman Šebestová, Mgr. 

Michal Sabo 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Zdenko Pek, Mgr. Michal 

Sabo, Ing. Marek Tydor, , Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera 

Bieliková, Ladislav Blažek, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M, Tomáš Tum 

za:   4 

proti:   2 

zdržal sa:  4 

nehlasoval:  0 

Členovia komisie neschválili návrh. 

Stanovisko komisie:  

Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

neschváliť návrh uznesenia v predloženom znení: 

K bodu č. 8: 

Návrh na schválenie žiadosti o finančný príspevok na energetickú optimalizáciu technológie 

Petržalskej plavárne 

NÁVRH UZNESENIA 

SCHVÁLIŤ  

návrh na finančný príspevok na energetickú optimalizáciu Petržalskej plavárne vo výške 300 000 eur 

pod podmienkou návratnosti investície do 5 rokov od realizácie. Športové zariadenia  

Diskusia: 

Materiál od prezentoval pán riaditeľ Gaál. 

Hlasovanie k bodu č. 8: 

ospravedlnení: Pavol Peceň, Ing. Richard Vilkus, Ing. Zuzana Koloman Šebestová, Mgr. 

Michal Sabo 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Zdenko Pek, Mgr. Michal 

Sabo, Ing. Marek Tydor, , Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera 

Bieliková, Ladislav Blažek, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M, Tomáš Tuma 
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za:   2 

proti:   0 

zdržal sa:  8 

nehlasoval:  0 

Členovia komisie neschválili  návrh. 

Stanovisko komisie:  

Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

neschváliť návrh uznesenia v predloženom znení: 

K bodu č. 9: 

Projektový zámer –  Výstavba Atletického oválu + vo vnútornej ihrisko malý futbal - ZŠ 

Pankúchova na výzvy  „ Podpora rozvoja občianskej vybavenosti a rozvoja služieb v regióne, 

podpora rozvoja telesnej kultúry, športu a turistiky“ – MIRRI 02//20223 

NÁVRH UZNESENIA 

SCHVÁLIŤ   

Projektový zámer –  Výstavba Atletického oválu  s rovinkou a doskočiskom pre skok do diaľky + vo 

vnútornej ploche oválu  ihrisko pre malý futbal - ZŠ Pankúchova, z výzvy  „Podpora rozvoja 

občianskej vybavenosti a rozvoja služieb v regióne, podpora rozvoja telesnej kultúry, športu a 

turistiky“ – MIRRI 02//20223 

Diskusia: 

Materiál prečítala pani Mgr. Holzhauserová, tajomníčka komisie 

Hlasovanie k bodu č. 9: 

ospravedlnení: Pavol Peceň, Ing. Richard Vilkus, Ing. Zuzana Koloman Šebestová, Mgr. 

Michal Sabo 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Zdenko Pek, Ing. Marek 

Tydor, , Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera Bieliková, Ladislav 

Blažek, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M, Tomáš Tuma  

za:   9 

proti:   0 

zdržal sa:  1 

nehlasoval:  0 

Členovia komisie schválili Projektový zámer. 

Stanovisko komisie:  

Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

schváliť návrh uznesenia v predloženom znení. 
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K bodu Rôzne 
 

Diskusia: 

V poslednom bode boli v rámci diskusie vznesené viaceré požiadavky: 

Poslanec Weber predložil: 

NÁVRH UZNESENIA 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka 

žiada starostu 

O predloženie podrobného harmonogramu rekonštrukcie chodníkov a debarierizačných opatrení do 

septembrového zasadnutia zastupiteľstva mestskej časti Bratislava - Petržalka.  

Harmonogram musí obsahovať:  

1. Zoznam úsekov  vhodných na rekonštrukciu a  debarierizáciu zoradený podľa priorít miestneho 

úradu MČ Petržalka,  vyjadrený v metroch štvorcových s vymedzením úseku realizácie. 

2. Rozpočtovú doložku k jednotlivým úsekom 

3. Termín  realizácie plnenia. 

Hlasovanie k požiadavke poslanca Webera: 

ospravedlnení: Pavol Peceň, Ing. Richard Vilkus, Ing. Zuzana Koloman Šebestová, Mgr. 

Michal Sabo 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Zdenko Pek, Ing. Marek 

Tydor, , Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora,  Ladislav Blažek, Mgr. Rastislav 

Štrbka MBA, LL.M, Tomáš Tuma 

za:   10 

proti:   0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

Členovia komisia schválili návrh. 

Stanovisko komisie:  

Komisia investičných činností odporúča  Miestnemu zastupiteľstvu, požiadať starostu Mestskej 

časti Bratislava-Petržalka o predloženie podrobného harmonogramu rekonštrukcie chodníkov a 

debarierizačných opatrení do septembrového zasadnutia zastupiteľstva mestskej časti Bratislava - 

Petržalka. 

Poslanec Tydor predložil Návrh na vypracovanie investičného plánu v znení: 

NÁVRH UZNESENIA 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka 

ŽIADA 

starostu mestskej časti Bratislava-Petržalka vypracovať a predložiť na septembrovú schôdzu  

investičný plán na obdobie 2024-2026 na základe požiadaviek jednotlivých oddelení a referátov 

mestskej časti, požiadaviek materských a základných škôl a požiadaviek rozpočtových organizácii a 

podnikateľských subjektov v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti. 

Hlasovanie k požiadavke predložiť návrh: 

ospravedlnení: Pavol Peceň, Ing. Richard Vilkus, Ing. Zuzana Koloman Šebestová, Mgr. 

Michal Sabo 
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prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič, Ing. Zdenko Pek, Ing. 

Marek Tydor, Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora, Ing. Viera Bieliková, 

Ladislav Blažek, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M, Tomáš Tuma  

za:   10 

proti:   0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

Členovia komisia schválili návrh. 

Stanovisko komisie:  

Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu požiadať starostu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka vypracovať a predložiť na septembrovú  schôdzu  investičný plán na obdobie 

2024-2026 na základe požiadaviek jednotlivých oddelení a referátov mestskej časti, požiadaviek 

materských a základných škôl a požiadaviek rozpočtových organizácii a podnikateľských subjektov v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti. 

Poslanec Pek žiada pána starostu, predložiť pasportizáciu Terás – statický posudok aj 

v rozpracovanom stave 

NÁVRH UZNESENIA 

Komisia investičných činností mestskej časti Bratislava-Petržalka 

žiada starostu 

o predloženie dokument Pasportizácia Terás – statický posudok aj v rozpracovanom stave. 

Hlasovanie k požiadavke poslanca Peka: 

ospravedlnení:  Pavol Peceň, Ing. Richard Vilkus, Ing. Zuzana Koloman Šebestová, Mgr. 

Michal Sabo 

prítomní:  Mgr. Vladimír Weber, Ing. Michaela Ondrejkovič,  Zdenko Pek, Ing. Marek 

Tydor, , Pavol Záhradný, Ing. Pavel Bátora,  Ladislav Blažek, Mgr. Rastislav 

Štrbka MBA, LL.M, Tomáš Tuma:    

za: 10 

proti:   0 

zdržal sa:  0 

nehlasoval:  0 

Členovia komisia schválili návrh. 

Stanovisko komisie:  

Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu požiadať starostu mestskej časti 

Bratislava-Petržalka o predloženie dokument Pasportizácia Terás – statický posudok aj v 

rozpracovanom stave. 
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Záver 

 

V závere predseda komisie investičných činností poďakoval všetkým členom komisie a hosťom za 

účasť.  

 

Ukončenie rokovania komisie:  18:45 hod. 

 

Bratislava, 08.06.2023 

 

 

                                                                                                  Mgr. Vladimír Weber 

                                                                                                      predseda komisie     

 

 

 

 

 

Zapísal: Mgr. Viola Holzhauserová,  

tajomník komisie                                   


